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Varaždinska županija jedna je od najvažnijih, najrazvijenijih hrvatskih županija koja je 

gospodarski, kulturni i obrazovni motor sjevera Hrvatske, stoga je i meni kao premijeru u 

protekle nešto više od 4,5 godine bilo veliko zadovoljstvo podržavati brojne projekte koji su 

činili život ovdašnjih ljudi kvalitetnijim, rekao je u srijedu u Varaždinskim Toplicama 

predsjednik Hrvatske demokratske zajednice Andrej Plenković. 

 

Varaždinske je Toplice posjetio kako bi pružio podršku HDZ-ovim kandidatkinjama i 

kandidatima uoči drugog kruga lokalnih izbora, odnosno kandidatu za župana Varaždinske 

županije Anđelku Stričaku i kandidatkinji za njegovu zamjenicu Silviji Zagorec, 



gradonačelnici Varaždinskih Toplica i kandidatkinju za novi mandat Dragici Ratković, 

kandidatima za gradonačelnike u Ivancu Zdenku Đurasu i u Lepoglavi Robertu Dukariću te 

kandidatima za načelnike u Vidovcu Bruni Hraniću, u Jalžabetu Robertu Horvatiću, u Vinici 

Miroslavu Kelemeniću te u Donjoj Voći Kruni Jurgecu. 

 

Plenković je izrazio zadovoljstvo zbog brojnih provedenih projekata na području 

Varaždinske županije, istaknuvši da mu je drago što su se ukupni proračunski prihodi 

županija, gradova i općina povećali za 55 posto vladinom reformom financiranja lokalne i 

područne samouprave. 

 

– Zadovoljni smo da je ovdje ugovoreno više od 2,1 milijarde sredstava iz EU fondova, a 

posebno me veseli da smo kroz angažman vlade i sredstva Hrvatskog zavoda za 

zapošljavanje dosad isplatili 412 milijuna kuna za 33 tisuće radnika u Varaždinskoj županiji. 

To govori da smo, kao i drugdje u Hrvatskoj, ovdje stali iza svih Varaždinaca, iza svih 

žitelja Varaždinske županije i da ćemo to činiti i ubuduće – rekao je predsjednik HDZ-a. 

 

– Zadovoljstvo mi je podržati naše kandidate koji idu u drugi krug izbora u Varaždinskoj 

županiji i čestitati na uspjehu onim kandidatima koji su dobili, odnosno obnovili povjerenje, 

primjerice u Novom Marofu te u nekim općinama. Čestitam i na ukupnom rezultatu na 

razini za Županijsku skupštinu te gradska i općinska vijeća – kazao je Plenković dodavši 

da podržava program kandidata za župana Anđelka Stričaka, ali i svih ostalih kandidata 

koji su, kako je rekao, još u utakmici. 

 

– Smatram da su napravili izvrstan rezultat u prvome krugu, da predano rade, da imaju 

potporu birača i da je prošlogodišnji rezultat, a to je bilo prije samo deset mjeseci kad smo 

na parlamentarnim izborima po prvi put u povijesti osvojili pet mandata u 3. izbornoj 

jedinici, potvrda da ovdje ogroman broj birača podržava politiku HDZ-a i da će se to 

reflektirati u rezultatima drugoga kruga 30. svibnja – naglasio je predsjednik HDZ-a. 

 

– Želim da ova utakmica bude utakmica idejama, prijedlozima i vrlo konkretnim načinima 

kako da zajednički unaprijedimo život u Varaždinskoj županiji. Politika zato i postoji, da se 

natječemo idejama i prijedlozima, a uzet ćemo u obzir i sportsku atmosferu drugoga kruga, 

tako da se veselim fer utakmici i uvjeren sam u uspjeh kandidatkinja i kandidata HDZ-a – 

zaključio je Andrej Plenković. 

 



Uz njega, u Varaždinskim Toplicama bio je i glavni tajnik HDZ-a Krunoslav Katičić te ostali 

stranački dužnosnici, a pozdravio ih je Anđelko Stričak, kandidat HDZ-a za župana. 

 

– U Varaždinskoj županiji smo u pobjedničkoj kampanji. Naime, HDZ je pobjednik prvog 

kruga izbora, a tako će biti i u drugom krugu, o čemu nam govore brojni pokazatelji pa 

između ostalog i zanimljiva statistika mog protukandidata Radimira Čačića. Podsjećam, u 

Varaždinskoj županiji HDZ je osvojio 6 gradonačelničkih i načelničkih pozicija, 5 HNS, 3 

načelnika su nestranačka, a po jednog imaju SDP, HSS i Reformisti. Kad si četiri godine 

župan i uspiješ sa svojom ekipom ostvariti jednu načelničku poziciju to je jadno – poručio 

je Stričak. 

 

Dodao je da su svi HDZ-ovi kandidati dosad vodili primjerenu, pozitivnu kampanju, 

naglašavali za što se zalažu te da, za razliku od drugih, nisu blatili ni spominjali nikoga. 

Stoga ga je iznenadila današnja Čačićeva izjava kako kampanju planira voditi sjekirama. 

 

– Ja se veselim tim sjekirama i čekam – poručio je Stričak. 

 

Toplička gradonačelnica Dragica Ratković zahvalila je Plenkoviću i Vladi Republike 

Hrvatske te saborskim zastupnicima s ovoga područja zbog činjenice da na području 

Varaždinskih Toplica nikada nije bilo toliko investicija, koliko ih ima u mandatu ove vlade. 

 

– Naša suradnja je i više nego odlična i nadam se da će se nastaviti u tom smjeru, a ovom 

prilikom zahvaljujem vladi na dosadašnjim ulaganjima za energetsku obnovu naše 

Specijalne bolnice, aglomeraciju Varaždinskih Toplica, energetsku obnovu osnovnih i 

područnih škola, izgradnju reciklažnog dvorišta, za opremanje senzomotorne dvorane, 

uređenje glavnog trga – istaknula je Ratković dodavši da je za izgradnju Nacionalnog 

rehabilitacijskog centra preko EU fondova osigurano više od 83 milijuna kuna te iz 

državnog proračuna 24 milijuna kuna. 

 

– Ukupno ulaganje za razvoj našeg grada sa svih razina vlasti je više od 366 milijuna kuna 

i na tome se zahvaljujem, a nemojmo zaboraviti ni buduća ulaganja u naš grad – rekla je 

Ratković i istaknula kako vjeruje u daljnju uspješnu suradnju s ciljem razvoja Varaždinskih 

Toplica. 

 



Zdenko Đuras, kandidat za gradonačelnika Ivanca koji je ušao u drugi krug lokalnih izbora 

zahvalio je predsjedniku HDZ-a što je u ivanečkom području prepoznao veliki potencijal i 

veliku mogućnost postizanja dobrih rezultata. 

 

– Ivanečko područje je dugi niz godina živio na bezglavim obećanjima i projekti se nisu 

ostvarivali, među njima i nekoliko bitnih strateških projekata za ivanečko područje. Prije 

svega, nije se dovoljno brinulo o demografskoj politici, stoga smo zahvalni što je Vlada RH 

u svojim planovima i programima našla mnogo prostora za naše ivanečko i lepoglavsko 

područje. Tu su, prije svega, ulaganje u školstvo i u dječje vrtiće, kao i aglomeracije na 

području Ivanca i Lepoglave. Pohvaljujem inicijativu kolege Damira Habijana za 

proglašenje parka prirode Ivančica, a pohvaljujem i angažman naših saborskih zastupnika 

koji su uvelike doprinijeli pokretanju i realizaciji brojnih projekata u našoj županiji koja što je 

realizacija brze ceste Varaždin - Ivanec - Lepoglava – zaključio je Đuras. 

 

 



 

 



 

 



 


